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ZAPISNIK

3. seje Sveta detrtne skupnosti Sostro Mestne obiine Ljubljana, ki je bila v ponedeljek,
21.2.2019 ob 18.00 urio v sejni sobi SLS MU MOL, Cesta II. grupe odredov 43.

Sejo je na podlagi 7. odstavka 58. dlena Statuta MOL (Uradni list RS, 3t.24116- upb) sklical in vodil
Igor Koprivnikar, predsednik Sveta ietrtne skupnosti Sostro.

Ob zadetku seje Svetaje predsedujodiugotovil, daje na seji od 13 dlanov Svetanavzodih 10 61anov,

kar pomeni, da je bil Svet Cetrtne skupnosti Sostro sklepden in je lahko pridel z delom.

Prisotni ilani sveta: Maru5a Babnik, Jan Bitenc, Marjan Bitenc, Mojca Bondar Miklavec, Marija
Ga5per5id, Anton Gor5id, Edis Kadiri6, Igor Koprivnikar, Marjanca Marn (19.35), Stanko Miklavec

in TomaZ Svete.
Opraviieno odsotna ilanica sveta: Mira Kam5ek.
Odsoten ilan sveta: Domen Zajec.

Ostali prisotni: Mojca Bokal Osolnik in Bojan Pirih - SLS MU MOL.

Lista prisotnih na 3. redni seji Sveta Cetrtne skupnosti Sostro je sestavnidel tega zapisnika.

ilani Sveta iS Sostro so z vabilom in gradivom na 3. redno sejo Sveta CS Sostro prejeli naslednji
predl o g DNE\TNEGA REDA:

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje
2. Imenovanje predsednikov in ilanov delovnih teles pri Svetu CS Sostro
3. Poroiilo predsednika
4. Pobude in predlogi krajanov in ilanov sveta
5. Priprava seznama prioritetnih nalog2018-2022
6, Finanina poroiila zaleto 2018
7. Rebalans finaninega nairta dS Sostro zaleto20lg
8. Razno

Ker novih predlogov ali dopolnitev ni bilo,je predsedujodi dal dnevni red na glasovanje.

Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta.

Opredeljenih je bilo 10 dlanov Sveta.

Zapredlagani dnevni redje glasovalo 10 dlanov Sveta.

Dnevni red je bil sprejet.

Predsedujodi je pre5el na prvo todko dnevnega reda:

AD1
Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje

Predsedujodi je prebral predlog zapisnika 2. redne seje. Pripomb na predlog zapisnika ni bilo, zato ie
predsedujodi dal na glasovanje predlog sklepa 1/3:

Svet eetrtne skupnosti Sostro potrjuje zapisnik 2. redne seje Sveta Cetrtne skupnosti Sostro.



Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklep je glasovalo 10 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.

{ rmenovanje predsednikot in truotSS.tornit teles pri Svetu ts sostro
Predsedujodi je prisotne seznanil, da se je pred sejo sveta is sestala KMWI pri Svetu is Sostro inpripravila predlog kandidatov zu imlnouanje v ustanovljene komisije pri svetu cS Sostro.Predsedujodi je zaprosil predsednik" KMVti';. J";;;;#a, da poda p".iei, G. Jan Bitenc jeprebral predlog KMVVI' Predsedujodi ie 

-odprl 
iutpruui. v'razpravije dran sveta, g. Marjan Bitenc,poudaril' da je niZinski del es sostroi 

{=::r-t_r" ".":"":. prostora in komunalno infrastrukturoslabo zastopan, saj je na podlagi predloga otYir ,;o';;;."dstavnik iz niZinskega dela. prisotni

:il:ff1f-u 
tazpravtjali in po kondanilazpravi je pred'.au;iei dar na sh;;;;;;;aslednji predrog

svet is sostro' na..predlog Komisije za-mandatna vprasanja, volitve in imenovanja pri svetuCS Sostro, v komisiji imenu;e naslednje ilane:
V KOMISIJO ZA UREJANJE PROSTORA IN KOMUNALNO INF,RASTRUKTURO1. Staneta Miklavca _ predsednika

2. Marjana Bitenca _ ilana
3. TomaZa Sveteta _ ilana
4. Jasminko Vrakelja _ zunanjo ilanico
5. Roberta Maga5a _ zunanjega ilana

V KOMISIJO ZAKULTURO IN DRUSTVENE DEJAVNOSTI
l. Maru5o Babnik - predsednico
2. Domna Zajca- ilana
3. Marjanco Marn - ilanico
4. Andrejo Svetek - zunanjo ilanico
5. Mojca ErZen - zunanjo ilanico

Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklep je glasovalo l0 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.

v nadaljevanju je preds"n}*i prisotne l"rlTiJ: da se na Zeljo nekaterih dlanov sveta zamenja tudi

;)ii" "*vI 
pri Svetu iS sosiro' Predsedujod i je zato d; grasovanje naslednji predrog skrepa

svet is sostro predltga 
^spremembo 

ilanov- Komisije za mandatna vpralanja, volitve inimenovanja pri svetu.issostro, in sicer se ilana t<omisile Tomai,asveteta, razresi z mestailana KMWr pri svetu is. Na-erto Tomaza svetetao svei ts Sostro ,, KM\tr pri svetu isSostro, imenuje Marijo GaSpersii. KMwr pri svetu es s"rt." torej sestavljajo:Jan Bitenc - predsednik 'vrvr evulsvrJ4Ju'

Edis Kadirid - ilan
Marija Ga5perbii - ilanica

Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov Sveta.
Zapredlaganisklep je glasovalo l0 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.
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AD3
Poroiilo predsednika

1. Prevozi pitne vode na Janie
Predsedujodije priostne seznanil, daje zaradi nepladanih radunov zaprevozpitne vode na Jande,
PGD PreZganje, dne 7.2.19, ustavilo prevoze pitne vode na Jande. Na podlagi urgiranja iS Sostro
in podZupana MOL, g. Dejana Crneka, so se prevozi pitne vode uredili. Povedal je, da je
podZupan, g. Dejan Crnek, v ponedeljek, dne 11.02.19, eS Sostro obvestil, da je MOL imela
sestanek s predstavniki PGD Prelganje, kje so se dogovorili glede pladila prevozov zanazajter
tudi za v bodode. Tako, da je oskrba s pitno vodo, na tem obmodju, zagotovljena.

2. Sestanek s krajani za ureditev nove ceste do Sadinje vasi
Predsedujodi je porodal o sestanku s predstavniki krajanov Govekarjeve ulice, ki ga je imel, dne
30. januarja 2019. Povedal je, da so krajani zbrali 40 podpisov in predlagajo, da nova cesta proti
Sadinji vasi poteka od zadetka Litijske ceste, pod Urhom in naprej proti Sadinji vasi. Prisotni
dlani sveta so izrazili pomisleke, glede izgradnje tak5ne ceste, saj bi se s tako cesto unidilo veliko
kvalitetne kmetijske zemlje. Predsedujodi je opozoril, da cesta kot jo predlagajo krajani
Govekarjeve ulice, tudi nima osnove v OPN MOL. Prisotni so bili mnenja, da kraj potrebuje
cesto, ki bo omogodila dobro prometno pretodnost in povezanost z ostalimi kraji, ter da bodo pri
nadrtovanju in izgradnji ceste upo5tevani dim manjSimi posegi v kmetijska zemlji5da.

3. OiiSienje ceste pri Kamnolomu Sostro
Predsedujodi je porodal, da je bil s strani krajanov, ki Zivijo ob Kamnolomu Sostro obve$den, da
je cesta pri kamnolomu Sostro zelo umazana. Povedal je, da si je cesto ogledal in ugotovil, da je
cesta zelo blatna. Zato ie eS urgirala pri KPL in cesta je bila odi5dena Si istl dan,lkrog 14.00
ure.

4. Nova avtobusna postaja LPP pod Peiarjem
Predsedujodi je porodal, da je MOL OGDP odobril ureditev novega avtobusnega postajali5da
LPP proge Xt. 26, in sicer "Pod RiZnom" na cesti proti Pedarju. ilan sveta, g. tvtiklavc pa je
prisotne seznanil, da je avtobusno postajali5de Ze zarisano. Prisotni so izrazili navdu5enje nad
novim postajaliSdem ter Oddelku za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL ter Lpp jzrazilt
zahvalo, zahitro in ustrezno ureditev postajali5da.

AD4
Pobude in predlogi krajanov in ilanov sveta

1. Sanacija plazu in asfaltiranje ceste v vasi Zagradi5ie
Predsedujodi je prisotne seznanil s peredo problematiko krajanov Zagradiila, kjer zaradi nastalega
plazu, podjetje Snaga ved ne more odvaZati komuhnalnih odpadkov, prav tako tukaj zaradinevarnosti
zdrsa, Solski kombi ne more prihajati po Soloobvezne otroke. Zato je predsedujodi predlagal, da se

zadevo uvrsti na predlog nalog, ki naj se izvedejo v tem letu. Prisotni so se strinjali, zato je
predsedujodi dal na glasovanje naslednji predlog sklepa 4/3:
Svet CS Sostro podpira pobudo krajanov vasi Zagradi5ie, da se na cesti proti h. 5t. Zagradi5ie
11 in llc sanira plaz in asfaltira cesta do konca vasi. Cesta je zaradi plazu precej nevarna za
voZnjo. Po tej cesti vozi tudi Solski kombi, kar je z vidika varnosti nedopustnor prtv tako Snaga
ne more odvaZati smeti. Zato Svet dS Sostro predlaga urgentno sanacijo plazu ter tudi
asfaltiranje tega dela ceste.

Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta. 
?
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Opredeljenih je bilo 10 dlanov Sveta.
Zapredlaganisklep je glasovalo 10 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.

2. Ureditev meteorne kanalizacije v vasi Sentpavel
Predsedujodi je prisotne seznanil, a"u ui uito potrebno v vasi Sentpavel urediti meteorno kanarizacijoob cesti skozi vas' Predlog krajanov jr,dl;r.k";;ir;.i:lpoaur.isu zapribriLnol00 m. prisotni so

ffi11?ttu'fftj;:'0t"" 
potrebno nalprel ogledati, zffi"p."a."or;oei i"i'r" er"r"vanje naslednji

svet cS Sostro predlaga da si problematiko poplavrjanjl c-este v-sentpavru ogreda ter podasvoje mnenje Komisija ia urelanle prostora in LomunatnJ infrastrukturo pri svetu cs sostro.
Navzodih je bilo l0 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov Sveta.

!1yrelta8anisklep je glasovalo 10 dlanov Svera.
Sklep je bit sprejet.

3. Ureditev kanalizacije do podlipoglava
Predsedujodi je prisotnim predstavii- pobudo krajanov podripograva, ki predlagajo ureditevkanalizacije do Podlipoglava' Prisotni .:- se strinjaii, da je potrebno zgraditi kanalizacijo ie zapreostali del Sadinje vasi, za naselje v Karlovcei"r'ur" ao, roatipogr"i". pr""'tako je potrebno

;rlf:X: 
podaljsati ao-vtuttltt "pot:. zutol. p."or"Jr3oei aur na glasovanje naslednji predrog

Svet is sostro predlaga OGDP MU MoL, da v iasu, ko se. bo na obmoiju is sostro urejarakanalizacija v okviru grgjetta >Dograditev klnalizacg" o agro-eracijah 
""J 

zrioo pE v MoL<<,da se v okviru rtzpoloi[ivih finaiinih sredstev vror,, ilanalizacijo u.eoi iuui naprej skozisadinjo vas' ob cesti v darlovce tei na.pre; do Podlipoglava. svet bs sostro meni, da bi bilaureditev kanalizacije smotrnejsa, v kolikor bi se kanalizaci;a urejala v obdobju, ko bodo zepotekala dela v Sadinji-.vasi in bodo.na tem obmoiju ze vsi a"torni Jr"ir in potrebnamehanizacij a. zato svet ts Sostro predraga, d_l 
:"' pirrilii.r. p.ipl,vi projekta za podarj.anjekanalizacije naprej s.kozi sadinlo nur, cesto v Karlovce te1.do podlipoglava. prav tako jepotrebno prouiiti moznost podatjaSanj akanalizacije,ki uo zaleta tudi Maresko pot.

Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklep je glasovalo l0 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.

4' Ureditev zvoinih.ovir na,Marem Lipogravu mimo gas'skega domaPredsedujodi je prisotnim.predstavit pobudo- krri;; Mil;; Lipogtuuu za namestitev zvodnih ovirna cesti mino gasilskega doma' Glede na to,- da so zvodne oiir" tur*o motede za okolisde stanovalceje predsedujodi predlagal, da pobudniki nu ii soJ;;;;;podpise vseh bliZnjih stanovalcev ob

ffifii;::tni 
so se strinjali s predlogom, zato je pr.arrar;Jei dal'na grurouun;.'naslednji predtog

svet eS sostro podpira namestitev zvoinih ovir na Malem LipogJavu na cesti mimo gasilskegadoma' vendar prosi pobudnika, da nu is Sostro oortuni foopise krajanov, ki zivijo ob cesti, dase strinjajo z namestitvijo zvoinih ovir. Ko bo Svet Cs sirt." prejel zbranepodpise bo zadevoposredoval v re5evanje na OGDp MU MOL.

Navzodih je bilo l0 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklep je glasovalo l0 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.

5. Umiritev hitrosti na cesti Besnica _ podgrad
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Predsedujodi je prisotnim predstavil pobrl{o krajanke Besnice, ki predlaga, da se na cesti Besnica _Podgrad' na delu ceste, kjei se ,avile iroti vnajna4".,-n#.rti prometni znak zaomejitev hitrosti 50km/h' tablo za merjenje hitrosti t"r"ju'r. namesti hit.ostne ovire. prisotni ,o .*iii, da se tam nahajatable za oznaditev kraja "Besnica" torej omejitev 50 km/h tamvelja. 
^vseeno fu .o'p.irotni predlagali,da si zadevo ogleda Komisija zaurejiniepiostora irt"*unurno infrastrukturo pri Svetu cs Sostro.zato je predseduiodi dar na gturouunj; naslednji predrohg skrepa g/3:

Svet ts sostro predlaga,"da *i fio-"trro p.obl"-utiko na cesti Besnica - podgrad, na deluceste' kjer je odcep za-Ynaiiarje, ogleda Komisija za urejanje prostora in komunalnoinfrastrukturo pri Svetu tS Sortro in poOa svoje mnenje.

Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo 10 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklep je glasovalo l0 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.

6. Problematika delovanja Kamnoloma Sostro
Prisotni dlani sveta so obrarinavuli stalno problematiko delovanja Kamnoloma sostro ter razpravljario teLavah in nevsednostih, kijih povzroda delovanje tu,nnoro.u tudi na cesti. po konoani razpravi je
lll^1rf:::ui dal na glasovanje naslednji predrog sktepa 9/3:Dvet us sostro predlaga podjetju KPL d.o.o., da zgradi bazen za tisienje tovornih vozil priizvozu iz Kamnolo-u sottto' ipt ." opolni, da"je bilo na sestanku v oktobr u leta 2017dogovorjeno, da b-o-bazen zgraien ie spomladi leta iOtg. prav tako svet ii'sostro ponovnoopozori podjetje KPL, naj do izgradnje bazena skrbi za redno ii5ienje ceste v btiZini
fr[}l""ffilr]}fff||';a1o svoje-'o,nik", da ne "";ii; po prornikih, ter oa na; upoitevajo

Navzodih je bilo l0 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklep je glasovalo l0 dlanov Sveta.
Sktep je bit sprejet.

In predtog sklepa I0/3:
Svet cS sostro noslje dopis na PP Moste in Mestno redarstvo MoL, da meri hitrost na cesti v
f"T*,"#.stozi 

suoi";o r".;;";;ilanskem turu, ao ii ure, ko vozijo tovorna vozilav in iz

Navzodih je bilo l0 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo 10 dlanov Sveta.
Za 

_predlagani sklep je glasovalo l0 dlanov Sveta.
Sklep je bit sprejet.

Ter predlog sklepa lllJ:

i;1":,:JJ;tro.rr*anizira sestanek s predstavniki podjetja KpL na temo derovanja

Navzodih je bilo l0 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklepje glasovalo 10 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.

7 ' 
ffillf" 

odvodnjavanja meteornih voda na Podmnolniski - itanica sveta ga. Marusa
svet e S Sostro je obravnaval pobudo za ureditev odvodnjavanja meteorne vode na podmolniski cesti.Y ruzptavi so prisotni bili mnenja, da si je zadevo p"t*9"" 

"gledati. 
zato jepo kondani razpravi,pred seduj od i dal na glasovanj e nas iednj i oi"fu ,.i ;;; l;' ;;, ",
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svet is Sostro predlaga, da si ureditev- odvodnjavanja meteornih voda na podmolnibki cesti

]jfi|Lf:ilisija 
za urejanje prostora in komunaino inirastrukturo pri a;"tu Es sostro in poda

Navzodih je bilo l0 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklepje glasovalo 10 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.

8' ureditev meteo.rne kanalizacije na Aliievi ulici - ilanica sveta ga. Marusa BabnikSvet cS Sostro je obravnaval pobudo za ureditev oauoonlauanya meteornih voda na Alidevi ulici. vtazpravi so prisotni bili mnenja, da si je zadevo pot."bno ogiedati, vendar pu ," uo zadevaverjetnourejala v sklopu izgtadnje kanalizaciie 
"u11rn 

obmodju. zxJ lepo kondani razpravi,predsedujodi dalna glasovanje naslednji predlog sklepa 13/3:
Svet cS Sostro predlaga, da si ureditev odvodnjavanja meteornih voda na Aliievi ulici ogleda

fllT:1" 
za urejanje prostora in komunalno inirastrukturo pri so*tu d*;;;;" in poda svoje

Navzodih je bilo l0 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo 10 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklep je glasovalo l0 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.

:. .Sanacija 
ceste skozi vas Zavr5je - ilanica sveta ga. Marusa Babnik

svet us sostro je obravnaval pobudo za sanacijo cesie skozi vas Zavrsje. prisotni so razpravljali onavedeni cesti in povedali, da je bila prosnja za ureditev ceste ze vedkrat poslana na oGDp.Predlagali so, da se ureditev cest! uvrsti med prioritetne naloge cS Sostro. zato jepredsedujodi, po
IoniTirlr'ravi dat na glasovanje naslednji predtog.f..f"pu iZlS,

Bf!"?::stro 
predlog za sanacijo ceste skozi vas Zavrsje uvrsti na seznam prioritetnih natog

Navzodih je bilo l0 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklepje glasovalo l0 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.

10. 
H11p v Dobrunjah - ilanica sveta ga. Maru5a Babnik

Svet cS sostro se je seznanil s pobido krajanov, ti nu*;u;o , da bliLnja awocesta povzrodaprekomeren hrup v 
-Dobrunjah. 

daia;i predlagajo, da se iostavi protihrupno ograjo. Zato je
l*9r*:j*i dal na glasovanje naslednji p."Olog rLi"pu 15/3:
svet cS Sostro poStje na DARS p."dlog za postavitev protihrupne ograje ob avtocesti naobmoiju Dobrunj.

Navzodih je bilo l0 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklep je glasovalo 10 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.

1.1. rzbira osebnega zdravnika v ZD polje - danica sveta ga. Marusa Babnik
clanica sveta, ga. Marusa Babnik, je prisotnim predstavila"pobudo. povedala je, da so krajani iS
lglt" zaskrbljeni, saj.9e je ob upokojitve rzbranezdrarrnice dr. Stojanovf,'po.javita teLavo oizbiri novega zdravnika. Po pripovedovanjih krajanov nova zaposlena zdravnica nimazadostnega Stevila prostih mest za izbiro nje kot or.bn. zdravnice, saj je v ZD polje,kjer je
njeno novo delovno mesto >>prenesla< tudi svoje paciente s predhodne lokacije. Tako je
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posledidno zawaiane iS Sostro in iS Polje.ostalo premalo prostih mest. predvsem starejsipacienti so zaskttlieni, da t lo l"1e ne,bo 
.dg"-"r: prostih mest in se bodo morali naprimarno zdravstveno oskrbo voziti..na drugi tonl. Ljubljane. Sedaj, ko je kondnovzpostavljena avtobusna povezavaro n:tJ:_tlj".F?,p;!;le moZnost izbire osebnega zdravnika vnajblizjem zdravstvenem domu zaradi opisanega oteZiL. Za starejse paciente, ki potrebujejo skoraj

!!:llfifiX?"?"j:-1ilruil:ilirl:i 
k*J;ii.#,"r,ii in razpravi je predsed,:L& a"r 

""svet uetrtne skupnosti sostro pozivavodstvo Zdravstvenega doma Ljubljana, da ustrezno rexi
;ffi1*l'#"r:"1[:] :il?:Lff"1;J:". p ;i;;il;'is so,t-, * *,,i' im eti oseb n ega

Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l0 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklep je glasovalo l0 dlanov Sveta.
Sklep je bit sprejer.

12' Ureditev otro5kega igrisia v Sostrem - ilanica sveta ga. Maru*a Babnikclan sveta' g' Jan Bit-nc, in dlanica ,u.,u, gu. 
.Marusa 

guf;t, 
.rtu obr3zloLilapobudo. G. Bitenc jeprisotne seznanil' da bodo krajani z lastnimi sredstvi 

"rJjii otroiko igrisde nasproti cerkve vSostrem' Povedal it, 11 taksnega igri5du, ki bi bil r"*"".;* manjsim otrokom (predvsem

ffi$:[:'f]J,:::TiJ 5e ni, zatJ je rireditev v,etat<or po..,n[nu p*ia"i.ir, a" bi bira kakrina

tt' 
;;ffJr'f 

za najem ali uporabo prostorov za kutturno drustvo - ilanica sveta ga. Marusa
ilanica sveta, ga' Marusa Babnik, je povedala, da krajani Zelijo v jeseni 2019, ustanoviti kulturnodrustvo' Povedala jt, 

.9u :a v.qo,'ii yialanje irr,r-n p.*riq", p.otrebujejo primerne prosrore.Predsedujodi je pojasnil, da v koliko. bo, io ustanovitvi drustia, 
l":,^cs podprl piogru* kulturnegadruStva' bo drustvo lahko uporauquto ftortore MoL, na sedeZu cS sostro, pod-enalkimi pogoji kotvsa ostala dru.tva, v skladu z veljavnimi predpisi ln nurroaiti. 

--'

14' Prosnja humanitarnega drustva za najem prostorov - ilanica sveta ga. Marusa Babnikclanica sveta' ga' Marusa babnik, je preJstavila pobudo arustuu Humanik. povedala je, da drustvopotrebuje stalne prostore, kjer ul ilrrt" hranili p"piri"-t",. se predstavniki stalno sredevali.Predsedujodi je pojasnil, da is Sostro f.ortorou n" roi. oddajati v stalni najem, prav tako tuditaksnega prostora' na sedezu iS Sostro, ni na .razporis;. z^ Jtasni najem ouo.unl oziroma sejnesobe pa je potrebno oddati vlogo na sfuLbo za lokalno luroupruuo Mu MoL. V kolikor bo drustvoimelo programe, ki jih bo podirl tudi a;;; iS Sostro, uo arult* lahko obdasno uporabrja prostore,

ff:":ffi:tti 
pogoji kot vsa oJtala druitva, na sedeZu es s"rir", v skladu z veljavnimi predpisi in

AD5

P rip rava s eznama p rio ritetn ih nalog 20 lg_2022

Predsedujodi je prisotnim pre.bral seznam pripravljenih prioritetnih nalog iS Sostro za obdobje 20lg- 2022' Prisotni so predlagali, da je nu p*o mesto potiebno uvrstiti iziradnjo uoo*oaou, da pa jehkrati zelo pomembno tudi a^sfaltiranje in ureditev 
.cest ter plodnikov. Ker pa je zadeve potrebnorazvrstiti po vrstnem redu je Svet iS sostro pripravil predloi n1r9s, 

.H se bo v prihodnjih letih, popotrebi' lahko tudi spremenil. Po kondani iazpravi.i" p."i."ar;odi dal na giasovanje naslednjipredlog sklepa 17l3:
svet cs sostro predraga_izvedbo prioritetnih narog po sredetem vrstnem redu:l. Izgradnja vodovoda Volavlje _ jande
2. Izgradnja vodovoda v dolini Besnice



V

sanacija prazu in asfaltiranje ceste v zagradlid,u
Asfaltiranje ceste Dolgo grao _ luneJ*"^'
Sanacija ceste Besnica _ Vnajnarje
Asfaltiranje ceste Javor _ Ravno Brdo
Asfaltiranj e Gobarske poti
Asfaltiranje ceste Vnajnarje _ Gabrje
Sanacija ceste skozi Zavriie
Plodnik od Sadinje vasi proti Podlipoglavu in ureditev JR - cca 1000 mAsfaltiranje ceste skozivas Javor 

I e -- -
Asfaltiranje ceste Dolgo Brdo _ transformator
Asfaltiranje ceste Gozd _ Reka
Asfaltiranje ceste Gabrje _ transformator
Asfaltiranje odseka ceste (50 m) v Karrov ce 45, 47, 49.Ureditev ceste Jande _ Laze
Asfaltiranje ceste Javor _ Roje
Asfaltiranje ceste Ravno Brdo _ Besnica
Asfaltiranje ceste v Sentpavlu do h. St. 4l
Asfaltiranje podmorniske 

do vodohrunu u poarorniku - cca 300mIzgradnja plodnika Cesta 13. julija
Izgradnjaplodnika ob Dobrunjski cesti
Izgradnja plodnika na Sostrski cesti
Izgradnja plodnika na cesti v Zavoglje
Rekonstrukcija Ceste II. grupe oarjou

l:j"",y:llija,Litijske ceste _ skupaj z Direkcijo za cesrePodaljsanje vodovodneg a omreLja"c"ui ;;";'d"s:;:T:t, st.2s _cca 450mUreditev vodovoda lavor _ Z"d;ki;l'r"uu.
I:.8r adni a vo d ov o d a B r e zov aR"avan
Siritev vrtcayyZpedenjped _ 

"*u Udenjak
obnova obzidja in uredit-w rn.t isk; ;;l",nu JavorjuUreditev lastniitva vseh pokopaliSe nu ollodju SostraProjekt malih distilnih naprav v hribovitem g.r.".cs s"rtro (moZnost subvencije)Izmera in odkupi zemljis3 po f."*n o"r-.f."ro lokalne cesteVpis Ze odkupljenih zemlji5d 

" ^rlji:k;Un:,*o
l::IJf if ;Tli',f :.!l#;, io r * r; 

", 
p rL ganj e,s entp av e r )

Naperl-ava javnega vodovoda na Urhu
_Ureditev 

javnih sanitarij na Urhu

,Uj.qir." 
kanalizacijena Urhu v okviru aglomeracij

i;:fiff 
novega avtobusnega postajalisda na progi Lpp 5r. 24 (pricerkvi v Sostrem in

Navzodih je bilo I 1 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l l dlanov Sveta.
Za,predlagani sklep je glasovalo i ietunou Sveta.Sklep je bil sprejet.

Finanina o"*Hf" za teto 2or8
Predsedujodi je vse prisotne seznanil s finandnimi porodili tu l:.r?201g. prisotni so si gradivo Zeil:XTlitt"filffil 

na gradivo n'o it"iip'ipo.u.'r.rJ."a":"ei je zatodar na grasovanje nasrednii

Pot Heroja



{

iii6:'fi'!.""nFJtrllt.:ul;,1':[fr ?,'ffi;,x11nc'jih 
in rezurtatih proraiunskega

porabe' glavnih prog_ra.mov in podprogramov ter s poroi'"T -oinoiu 
podroija proraiunsfe

,""fiT,i":uupnorti 
sostro za feto'zois in nuni*"n,iru'"o.,oomb. poroiira-so priroge tega

Navzodih je bilo I I dlanov Sveta.
Oprede.ljenih je bilo I I dlanov Sveta.
zapredtagani sklepje glasovalo 1 1 dlanov Sveta.Sklep je bit spre.iet.

Rebarans finaninega r*:; ts Sostro zareto 2019

,"'l *ix";l##H:TiTfi:"T1jfiTj:fi:.liJffiT,:ffil 
neganadrtais sostro zateto 201e terpo kondani raz'ravi;e p."aseau;;fi;j na grasovanj"";;r;-.'"iT*t?ffi,Jifij:r'rb.-;;;;;;.

;ffffi:ifftro Rotrjuie n"rar'uo' niuntn"gu 
""i.," eii"srro za teto 201ekot je razvidno iz

Navzodih je bilo I I dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo I I dlanov Su"tu.
Za predlagani sklep je grasovaro i f eunou sveta.Sklep je bit sprejet.

#"t"
1. Programi druitev zaleto20lg
Predsedujodi je prisotne opomnil, da je potrebno pozvati drustva iz d,etrtneskupnosti, da posljejo
il:5J:fr:"3:[,1ffi:ildj.;:,';.ilff1:il_:;"fiffiI' o,o*.u.u Sveta is Sosrro zuto'i"

ilffilffiT,ffiiig1"f;1*ilf jt:T llJl'oudo 15 marca 20,e, nasedeZ is
Navzodih je bilo I I dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l l dlanov Sveta.
Za 

.predlagani sklep je glasovalo 
' 
i feUnou Sveta.Sklep je bit sprejet.

2. Sestanek s krajani Besnice in vodjo SLS MU MOLPredsedujodi je prisotne seznanil, da Lo dne, 5. marca 2019, nasedeZu iS Sostro potekar sestanek skrajani Besnice in vodjo SLS, g' vojkom Griinfedom, na temo razvojadoline Besnice. KrajaniBesnice so priprav'i pobude in pr"otog" s katerimi Lerijo seznaHiti MoL.

3. Koordinacija z zupanom MoL, g. zoranomJankovidem
Predsedujodi je prisotne seznanil, da bo predvidoma, 26. marca 2019, potekara koordinacijapredsednikov is' na kateri bo tokrat prisoten Zupan MoL, g. ZoranJankovi6. Na tej koordinaciji jepotrebno predlagati 3 naloge' ki naj bi bile v iS Sostro i^.a""n. v tem retu. povedarje, da mora Svetcs predlagati taksne naloge, ki se bodo lahko izvedle v letosnjem letu. y razpraviso prisotni

9



predlagali tazlilne naloge' predvsem je bil poudarek na vodovodih. vendar grede na to, da jeizgradnja vodovoda zahtevneisi projekt, so izbrari naloge, ki jih je moZno izrresti-v tem letu. Zato jepo kondani razpravipredsedujodi oui nu'gtur:yirj, nu.rlon;i'i"edrog skrep a2r/3:svet is sostro predraga MoL, da v retu 20rg izvedenurt"on;" naroge:1' sanacija prazu in asfaltiranje preostarega dera ceste skozi vas Zagradilie2. Asfaltiranie ceste Dolgo g.do _ Janie3. Preplastitev (sanacijai"oi" i"rni.a _ Vnajnarje4' 
Y#; ffit"fi;; ri"r"- '" iitijski cesti?r."iiisr' s cesto 13. jurija - 5e nedokoniana

Navzodih je bilo 1l dlanov Sveta.
Opreddenih je bilo I I dlanov Sveta.
Za predlagani sklep je glasovalo t feUnou Svera.Sklep je bit sprejet.

tz€radnja kanalizacije v niiinskem delu iS Sostroclan sveta, g' Jan Bit6nc, j"6;r;;;r, ;:: n"l"LrJ p, i izgradnjikanarizacije pazitida se bo poregkanalizacije' uredila tudi ostala-c*itil;oukturu (pl;!;tki,;na razsvetljava, kolesarske steze...).
Poroiilo o aktivnostih na MS MOL
clanica Sveta' ga Marusa Babnik, je porodila o aktivnostih na seji Ms MoL. povedala je, da seje MsMoL v marcu ne bo,_ampak bo-naslednja seja, dr" r 

j.-;;lii,otg;p^;;l;J"rnunitu, 
da se jeprevoz z avtobusom LPP podraZil za 0,70 evru, du .o ." 

"u 
io-oa.totkov i.ar*rili.irp"uti za najem

flliil# 
da so mestni wetniki pt"ar"g"ri pou"e*.;" s*ii" z-d.avnikov ginekorogov in pediatrov v

ifi:"i.i:t 3' seje Sveta ietrtne skuinosti Sostro je bil izdrpan in predsedujodi je sejo zakrjud' ob

Zapisala:
Mojca Bokal Osolnik, svetovalka

Igor Koprivnikar

. Predsednik Sveta
C9{45kupnosti Sostro

t0


